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Parlamentarii au luat în vizor taxa clawback, careia îi vor aduce modificari. Marcel

Ciolacu (PSD): As fi dorit sa fi introdus aceasta taxa la energie

Presedintele Camerei Deputatilor, Marcel Ciolacu, a declarat joi ca în  Parlament a fost început demersul

de a schimba taxa clawback, adaugând  ca este în interesul tuturor ca pretul final sa fie tinut sub control, 

mai ales la medicamentele generice.

"Împreuna cu colegii mei din Parlament am început acest demers de a  schimba taxa clawback. (...) Cred ca e în

interesul nostru si al  Ministerului Sanatatii sa încercam sa tinem sub control pretul final,  mai ales la

medicamentele mai ieftine, la medicamentele generice. Un pas  foarte mare s-a facut. Niciodata nu este suficient

pentru a echilibra  piata (...), mai ales ca ne adresam unor categorii sociale mai  vulnerabile care nu îsi permit

medicamente inovative, medicamente mai  scumpe. Împreuna ar trebui sa ne asezam la masa, printr-un efort

comun  atât de la producator, cât si pe lantul de distributie, sa încercam sa  tinem sub control atât efortul Casei de

Sanatate, cât si pretul la  medicamente, ca efortul bugetar, pâna la urma impactul bugetar negativ,  normal, în

momentul în care reduci din taxe, totusi sa se revada cumva  în bugetul Casei de Sanatate cu cheltuiala de

compensare a acestor  medicamente", a spus Ciolacu, la conferinta "Alerta în sanatate! Cum  eliminam barierele

din calea accesului pacientilor la medicamente".

Marcel Ciolacu a adaugat ca si-ar fi dorit sa fie introdusa taxa clawback la energie, în momentele de criza.

"Aceasta taxa clawback e gheara, în momentul în care scapa lucrurile de  sub control intervine statul, nu e

inventata de noi. Nu va ascund ca as  fi dorit, în momentele de criza, sa fi introdus aceasta taxa clawback la 

energie si cred ca ar fi fost mult mai eficienta si s-ar fi calmat  piata, astfel încât nu am fi avut aceste mariri la

producator si pe urma  mergând pe tot lantul plata finala fiind întotdeauna la consumatorul  final. Sunt ferm

convins ca ne putem reaseza la masa si împreuna cu Casa  de Sanatate si cu Ministerul de Finante, de aceasta data,

pentru ca  aceste crize suprapuse pun o presiune majora asupra bugetului, trebuie  sa gasim solutiile atât eficiente

economic, ca economia sa functioneze,  dar si solutiile sociale ca românii sa treaca mai usor peste aceasta 

perioada complicata. E o perioada cu multe crize suprapuse", a mai  afirmat acesta.

Ciolacu a mentionat ca va sustine întotdeauna fabricile de medicamente generice din România.

Presedintele Camerei Deputatilor a sustinut, de asemenea, ca în pachetul  de masuri sociale si economice convenit

în coalitia de guvernare este  si o componenta pe Sanatate.
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